
 
 

Workshop on “Updates on Regulatory Requirements of CFL Lighting Products” 
「CFL 照明產品之安全及相關法規最新概況」工作坊 

 
CFL lighting products have been widely used in the global market. It is important to understand different safety & 
regulatory requirements in the Western and emerging markets. This seminar is targeted for people working in the lighting 
industry. Participants will be able to learn the latest safety & regulatory requirements in CFL lighting in the Western and 
Asian markets. 
CFL 產品乃當今普及的照明產品。若要開拓龐大之西方及新興市場，充份瞭解最新相關之安全及法規尤其重要。

本次座談會專為照明行業供應鏈從業員而設。圍繞 CFL 照明產品這個重點，與會人士將可瞭解並與專業人土探討

CFL 照明產品於西方及新興市場之安全及相關法規最新概況。 

 Date 日期  
Time 時間 

: 
: 

29 / 10 / 2010 (Friday 星期五)  
2pm – 3:30pm 

 Venue 地點 : Seminar Room, Hall 3E Concourse, HKCEC 
香港會議展覽中心展覽廳 3E 大堂 硏討室 

 Language 語言 : English 英語  
 
Time 時間 Outline 大綱 

1:45pm Registration 登記 
Latest Development in CFL Performance Standardisation Across the Globe 
CFL 照明產品之最新發展及相關安全法規最新概況 
Speaker : Mr Beat Kreuter, General Manager of China KEMA Quality Limited 

2pm 
| 

2:40pm 
講者 : Mr. Beat Kreuter，科碼質量認證(中國)有限公司總經理 
Guide on Current Specifications on CFL Products in Western Market 
CFL 照明產品於西方市場之規格指引 
Speaker : Mr Dickson Mak, Senior Technical Manager, Hong Kong Standards and Testing Centre 

2:40pm 
| 

3:20pm 
講者 : 香港標準及檢定中心高級技術經理 麥兆輝先生 

3:20pm 
| 

3:30pm 
問答環節 Q & A Session 

Remarks 備註: 
‐ Free Admission. Seats are granted on a first-come-first-served basis. 免費入場。座位有限，不設留座，額滿即止。 
‐ Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只接待 18 歲或以上業內人士進場。 

‐ The Organiser reserves the right to make any changes without prior notice. 主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。 

 

Organiser 主辦機構： Supporting Organisation 支持機構： 

 

 

 


